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FOLCH-TRAVER».- S’adone al ple  que l’ajuntament va 
dirigir un escrit a la fundació Germans Folch Traver, que el 
Sr. Alcalde llig, demanat autorització per a disposar dels 
fons de la donació per a l’equipament del centre de dia i en 
contestació la fundació va presentar  el següent escrit:

“ Sr Alcalde Presidente Jacobo Salvador Serret  Ayuntamiento 
de les Coves de Vinromà.
En fecha 15 de junio de 2009 recibimos un escrito suyo en 
el cual nos solicita autorització expresa y escrita para que 
el Ayuntamiento de les Coves pueda disponer de aquella 
cantidad de dinero que queda (tal y como usted especifica) 
de la que donaron en su dia los hermanos Folch-Traver.
A tal efecto y en fecha de 18 de junio de 2009, se reunieron 
los miembros de la Fundació Germans Folch i Traver y se 
tomaron los siguientes acuerdos:

“Aceptar que el Ayuntamiento pueda hacer uso de los 
90.151,82 euros para acondicionamiento y equipamiento 
de las instalaciones del Centro de Dia. Para tener la máxima 
garantía de cumplimiento y transparencia, se mandarán a la 
Fundación las copias de las factures de los gastos realizados. 
Por unanimidad se acordó hacerles llegar la propuesta de 
nominar al Centro de Dia como “Centre de Dia Germans 
Folch i Traver”. Pensamos que sobran argumentaciones 
para ello.

Queremos dejar claro que el objeto de la donación fue para 
la reforma de una Residencia de la Tercera Edad.

Sucedió que el entonces alcalde, Miguel Zaragozà, modificó 
el destino de este edificio convirtiéndolo en un Centro de 
Dia, utilizando para ello parte del importe de la donación 
inicial y sin justificación de gastos de ningún tipo.

Como nuestro deseo inicial de la Residencia de la 
Tercera Edad ya no va a ser posible, confiamos que este 
Ayuntamiento, presidido por Jacobo Salvador, haga realidad 
el Centro de Dia, para que pueda ser utilizado por todos 
aquellos vecinos que lo necesiten.

Deseando ver atendida esta solicitud, del Ayuntamiento 
de les Coves y de su alcalde Jacobo Salvador, les saluda 
cordialmente,
Presidenta de la Fundación Mª Agueda Folch Traver i 
Secretaria de la fundación Gema Torres Zaragozà”.

Sotmessa la proposta a votació s’aprova per unanimitat 
dels presents.

El Sr. Viol Zaragozà diu que l’equip de govern se sent orgullós 
que s’aprove aquesta denominació del Centre de Dia i que 
mai ningú, havia donat una quantitat com aquesta per al 
poble de les Coves i li cause gran disgust que  l’oposició 
haja abandonat el ple sense votar aquesta proposta.

8é.- pROpOSTA D’ACORD DE pETICIÓ D’INFORmE 
DE LA pART VELLA DEL COL·LEGI “LA mORERIA”, 
A L’ARQUITECTE DE CONSELLERIA D’EDUCACIÓ.- 
La Sra. Montull Rodrigo, en la seua condició de regidora 
d’Educació adona al ple de la següent

PROPOSTA D’ACORD

Com a conseqüència de la problemàtica derivada de la 
demora en el temps en quant a la realització de les obres 
de reforma de la part vella del Col·legi Públic la Moreria de la 
nostra localitat, i per tal de recolzar l’acord pres en el passat 
Consell Escolar en el mateix sentit , proposa el següent 

ACORD

Sol·licitar a la Direcció General d’Ordenació i Centres Docents 
de la Conselleria d’Educació, l’emissió d’un informe signat 
per tècnic competent de l’esmentada Conselleria, i adreçat 
a l’Ajuntament de les Coves, que es faça constar la idoneïtat 
de les instal·lacions de la part més antiga d’este Centre, que 
alberga dues aules, un gimnàs i els corresponents servicis, 
per que els alumnes d’infantil i primària assistisquen a classe 
en les dites instal·lacions, amb les condicions necessàries 
de salubritat i seguretat.

Esta petició es fonamenta en la preocupació demostrada 
pels pares i mares dels alumnes i també pels regidors i alcalde 
d’este Ajuntament, derivada de les condicions en què es 
troba esta part del Col·legi. Tenint en compte que durant el 
curs passat es va rebre ordre de la Direcció Territorial de no 
ocupar una de les aules i de no utilitzar els lavabos pel mal 
estat de tots dos, i malgrat les actuacions de reparació de 
la teulada i de les humitats realitzades durant  este estiu per 
part de la Conselleria, considerem que estes no han estat 
suficients per posar remei al mal estat de l’edifici. 

Per això demanem informe de l’arquitecte competent 
designat per la Conselleria d’Educació, sobre la idoneïtat 


